
Vädjan! 
 
Varför krig och mord? Varför så mycket ondska när vi vet hur kort vårt jordeliv 
är. Alla vet vi att vi är en gäst för en mycket begränsad tid på detta jordklot. Inte 
ens denna planet kommer att ha ett evigt liv. Hur kan vi då vara så onda mot 
varandra? Kan vi inte leva i fred och harmoni. Är det mycket att begära ett liv 
utan elände. 
Kriget i Irak, läget i Afghanistan, svälten i Afrika, konflikten i Mellanöstern är 
bara några uppenbara bevis på hur ond mänskligheten har blivit. Till och med 
nästan allt som produceras i filmvärlden handlar om ondska. Vart tog den gamla 
klassiska musiken och musikalen vägen? Vart tog ideal som kärlek till sin nästa 
vägen? 
Synd att vi ännu ej har dragit lärdom av historien att krig och elände inte leder 
oss någonvart. Räcker det inte med att naturen är mot oss med katastrofer som 
jordbävning, meteor och kometanfall, jordskred och allt liknande för att vi med 
vårt hat, avundsjuka och maktlystenhet eskalerar mänsklighetens misär. 
Därför vädjar jag som en bland andra till Dig människa, tänk en gång till innan 
du drar oss alla in i undergång!!! 
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